
Referat møde Strib Lokaludvalg tirsdag den 14. august 2018 kl. 1900 på Strib Bibliotek. 

I mødet deltog: formand Lars Kaatmann, næstformand Johannes Gregersen, kasserer Niels Egly og 

suppleant Dorthe Danielsen.  

Afbud fra sekretær Mette Buhl og Lene Horndrup. Uden afbud Rikke Damkjær.  

Suppleant Lene Horndrup har den 130818 meddelt, at hun trækker sig fra Strib Lokaludvalg pga. 

manglende tid.  

Referat fra sidste møde er ikke udsendt.  

Mødet blev afholdt med følgende dagsorden: 

1. Skolespor 

2. Madpakkehuse 

3. Opgradering af strib Nordstrand 

4. Egepur hæk Strandvejen 

5. Indbydelse vedrørende mødesteder 

6. Bæredygtig byudvikling 

7. Borgerhenvendelse vedrørende service på containerpladsen i Gelsted 

8. Planlægning af møde med foreninger i Strib 

9. Andet 

 

AD 1 – Skolespor 

I samarbejde med Skolen har vi lavet et skolespor, som nu er indtegnet på et kort. Sporet går fra 

Strib skole på stier gennem Røjle Mose til Røjlemosevej, Provstebakken, Provstskovvej og via en 

markvej til stranden. Derfra følger stien kysten til Gl. Slot og tilbage til skolen ad Gl. Slotsvej. 

Lokaludvalgets opgave er: 

1. AT indgå aftale med de berørte lodsejere på ruten 

2. AT få opsat pæle, der anviser en rød og gul rute med pilafmærkning 

3. AT få lavet en folder, der på kort anviser ruten og beskriver seværdigheder på skolesporet.  

4. AT søge penge til etablering af skolesporet i samarbejde med Strib skole, Middelfart 

kommune og forskellige fonde.  

AD 2 – Madpakke og omklædningshuse.  

Forespørgsel om to huse til høring i Teknisk Forvaltning 

Hus 1 – madpakke og omklædningshus på kommunens ubebyggede grund Dæmningen ved P-

pladsen. Positivt tilbagesvar. Det kræver byggesagsbehandling og nabo orientering. Huset kan 

bruges til omklædning for vinterbadere og brugerne af skolesporet. 

Hus 2 – madpakkehus på kommunens grønne område ved Søborg Alle. Det kræver 

Kystdirektoratets tilladelse – ansøgning er sendt. Kan benyttes af brugerne af skolesporet. 



For hus 1 og 2 mangler: 

1. Endelig placering og tilladelser. 

2. Valg af hustype - tegning 

3. Økonomi til anskaffelse og vedligehold 

 

AD 3 – opgradering af Strib Nordstrand. 

Projektet er under behandling. Afslutning af høringssvar i september 2018, derefter beslutter 

kommunen, hvad der skal laves.  

AD 4 – Egepurhækken mellem Strandvejen og cykelstien fra Strib Havn til P-pladsen overfor 

Tangmosen. 

Hækken er i dårlig forfatning, ukrudtet har taget over og flere steder er hækplanterne gået ud.  

Lokaludvalget har søgt kommunen om en forsøgsordning med anden beplantning i et samarbejde 

mellem kommunen og Stribbugtens Grundejerforening.  

Lokaludvalget har rykket kommunen for svar og kommunen har i dag svaret, at det er i orden med 

forsøgsordningen i et samarbejde med kommunens entreprenørafdeling og Stribbugtens 

Grundejerforening.  

 

AD 5 – Mødesteder til rådighed i kommunen.  

Der afholdes et møde den 30. august 2018 kl. 1630 mellem kommunen og lokaludvalgene for at 

følge op på, hvilke steder der er lokaler med mødemulighed for foreninger i Middelfart kommune. 

Formanden deltager i mødet.  

 

AD 6 – Bæredygtig byudvikling i Middelfart kommune.  

Kommune har et ønske om, at medinddrage alle lokaludvalgene i kommunen til udvikling af 

bæredygtig byudvikling i hvert byområde i kommunen. Vi afventer kommunens udspil til dette 

samarbejde. Starten kunne være et borgermøde/fremtidsværksted, hvor lokaludvalget inviterer 

områdets foreninger til at deltage med deres tanker og ideer.  

 

AD 7 - Borgerhenvendelse til Strib Lokaludvalg 

En borger fra Gelsted har henvendt sig til Lokaludvalgene, fordi genbrugspladsen i Gelsted har 

afvist hjælp til læsning af genbrugsjord på egen trailer. Han henvises til eget lokaludvalg. 



En borger har rettet henvendelse om fjernelse af graffiti fra forskellige bygninger. Vi har spurgt 

kommunen om indsats på dette område. Kommunen fjerner kun graffiti på egne bygninger og 

anlæg. Problemet tages op på næste møde med Byråd og lokaludvalgene.  

 

AD 8 – Møde med foreninger. 

Formanden sender skrivelse til foreninger, hvor de spørges om der er behov for et møde inden 

mødet med kommunen om bæredygtig byudvikling. 

 

AD 9 – andet 

Færdselsmæssige initiativer i Strib området. Møde med trafikplanlægger fra kommunen om vore 

trafik ønsker for Strib området behandles på næste møde.  

 

AD 10 – næste møde er tirsdag den 2. oktober 2018 kl. 1900. 

Referat ved 

Johannes Gregersen 


